

Date:

التاريخ:

Letter of Application for Board Membership

خطاب طلب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

To: Abdulaziz Ahmed Altwijri Trading Company
Secretariat of the Board of Directors

السادة/ شركة عبدالعزيز بن أحمد التويجري للتجارة
أمانة سر مجلس الإدارة
المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته..

With reference to the announcement by Abdulaziz Bin Ahmed Altwijri Trading Company regarding the opening of nominations for membership of the Board of Directors for the upcoming term, which begins on 08/11/2026 and ends on 07/11/2030, and with reference to the provisions, regulations and bylaws issued by the relevant authorities, I inform you of my desire to nominate myself for membership of the Board of Directors for its upcoming term. I have also attached my nomination application, including all the forms, documents and data referred to in the announcement published on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) website.

Furthermore, I hereby declare, being of sound mind and legally competent, that if elected to the Board, I will perform my duties and responsibilities with sincerity and integrity, adhering to all applicable regulations, bylaws, controls, procedures, and policies. I will dedicate sufficient time to attending meetings of the Board of Directors and any committees of which I am a member, and I will perform my duties with complete independence, in a manner that serves the best interests of the company.

I also acknowledge that I have never been convicted of any act involving moral turpitude, dishonesty, or violation of the regulations and bylaws of the Kingdom of Saudi Arabia or any other country. If this is proven otherwise, my nomination or membership on the Board and any committees I serve on will be revoked, and the company may claim appropriate compensation from me.

I further acknowledge that I meet the membership criteria outlined in the Board Membership Policy. If this is proven otherwise, my nomination or membership on the Board and any committees I serve on will be revoked, and the company may claim appropriate compensation from me.

I also affirm the accuracy of the information and signatures provided in my nomination application and acknowledge that my right to run for office will be forfeited, without exception, if it violates any of the applicable rules and procedures for membership on the Board of Directors of joint-stock companies.

إشارة إلى إعلان شركة عبدالعزيز بن أحمد التويجري للتجارة، بخصوص فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة القادمة والتي تبدأ في 2026/11/08م وتنتهي في 2030/11/07م، وإشارة إلى الأحكام والأنظمة واللوائح الصادرة عن الجهات ذات العلاقة، أفيدكم برغبتي في الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لدورته القادمة، كما أرفق طلب الترشيح الخاص بي، متضمناً كافة النماذج والوثائق والبيانات المشار إليها في الإعلان المنشور على موقع شركة تداول السعودية (تداول).

كما، أقر وأنا بكامل أهليتي المعتبرة شرعاً ونظماً في حال انتخابي لعضوية المجلس بالقيام بواجباتي ومسؤولياتي بإخلاص وأمانة والالتزام بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها، وأن أخصص الوقت الكافي لحضور اجتماعات مجلس الإدارة، واللجان التي أكون عضواً فيها، وأن أؤدي مهامى باستقلالية تامة، وبما يحقق مصالح الشركة.

كما أقر أنه لم يسبق إدانتى بعمل مخل بالشرف أو الأمانة أو مخالف للأنظمة واللوائح في المملكة العربية السعودية أو في أي بلد آخر، وإذا ثبت خلاف ذلك فسيم إسقاط ترشيحي أو عضويتي في المجلس واللجان التي أشغل عضويتها، كما يجوز للشركة أن تطالبني بالتعويض المناسب.

كما أقر أنني مستوفي لمعايير العضوية الواردة في سياسة عضوية مجلس الإدارة، وإذا ثبت خلاف ذلك فسيم إسقاط ترشيحي أو عضويتي في المجلس واللجان التي أشغل عضويتها، كما يجوز للشركة أن تطالبني بالتعويض المناسب.

كما أقر بصحة المعلومات والتوقعات الواردة في طلب الترشيح، وأنه سيتم إسقاط حقي في الترشيح في حال مخالفته لأي من الضوابط والإجراءات الخاصة بعضوية مجلس إدارة الشركات المساهمة السارية، دون قيد أو شرط.

Candidate for Board Membership		المرشح لعضوية مجلس الإدارة
Name:		الاسم:
ID / Iqama No.:		رقم الهوية
Signature:		التوقيع:
Date:		التاريخ: